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Obecný úrad, 922 01 Bašovce 
 
 
 

         Z á p i s n i c a 
 

                             Zo 6. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
 
 
Dátum konania: 02.09.2011 
 
 
Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
 
Program:  
 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 
2. Kontrola uznesenia 
3. Kontrola plnenia rozpočtu k  30.06.2011 
4. Schválenie poplatkov za prenájom kultúrneho domu 
5. Rôzne 
6. Diskusia 
7. Záver 

 
1.  Otvorenie 

 
 
Riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva ( ďalej OZ) v Bašovciach otvoril a ďalej 

viedol starosta obce  Ing. Ľubomír Dekan.  
Za overovateľov zápisnice určil : Melicher Jozef, Ing. Urbanová Mária 
Za zapisovateľku určil : Erika Petrášová 

 
 
2. Kontrola uznesenia 
 
 Uznesenia prijaté na 5.  zasadnutí boli splnené. 
 
3. Kontrola plnenia rozpočtu k  30.06.2011 
  
 OZ schválilo čerpanie výdavkov a príjmov rozpočtu za prvý polrok 2011 bez výhrad 
a navrhuje úpravu rozpočtu podľa návrhu ekonóma a hlavného kontrolóra obce dodržať výšku 
rozpočtu daného k 01.01.2011 a presunúť sumy z nečerpaných položiek do prečerpaných. 
 
4. Schválenie poplatkov za prenájom kultúrneho domu 
 
 OZ schvaľuje  poplatky za prenájom KD : -  prvých 6 hodín x 3 €/hod.  

                - ďalšia začatá hodina 1 €/hod 
Za zapožičanie inventáru 10% z nákupnej ceny.  
Návleky na stoličky 1 €/ks  
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5. Rôzne 
 
 OZ schválilo  plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Bašovce na 2. polrok 
2011. 
 
 Ďalej  prerokovalo a schválilo interné predpisy obce Bašovce: 

 
- Interná smernica obce Bašovce na ochranu majetku obce. 
- Interná smernica obce Bašovce o poskytovaní informácií v zmysle zák. č. 211/2000 

Z.z. o slobodnom prístupe k informáciám v znení neskorších predpisov. 
- Vnútorný predpis obce Bašovce o cestovných náhradách. 

 
 OZ prediskutovalo a schválilo ekonóma obce na podpisovanie bežnej agendy, 
 štatistických výkazov a mesačných výkazov do poisťovní. 
 
 Starosta obce informoval o sťažnosti XMOBILU na LOMBARD. Obecné 
zastupiteľstvo navrhlo riešiť daný problém  osobným pohovorom na oboch stranách. 
 
 Dňa 23.08.2011 bolo zasadnutie rady ROEPu, kde oznámili začatie konania o obnove 
evidencie niektorých pozemkov a právnych vzťahov k nim. Verejná vyhláška bola vyvesená 
v obecnej tabuli a vyhlásená miestnym rozhlasom. Starosta informoval OZ výmene pôdy 
v rámci ROEPu. OZ po prerokovaní súhlasilo iba s výmenou v rovnakom množstve 
a rovnakej bonite.  
 
 OZ schválilo  podpísanie dodatku  zmluvy s  MARIUS  PEDERSEN k automatickému 
predĺženiu na dobu 5 rokov. 
 
 OZ bolo informované o možnosti šetriť viac ako tristo EUR ročne  podpísaním novej 
zmluvy prostredníctvom spoločnosti Prvá Komunálna Finančná a.s. s Komunálnou 
poisťovňou, a.s. Vienna Insurance Group, ohľadom poistenia osôb , majetku a dopravných 
prostriedkov obce. Poslanci požiadali starostu o zistenie  %-ta spoluúčasti a preveriť či v tejto 
zmluve je aj poistenie zamestnancov. 
 
 OZ schválilo  dodatok č. 1 k všeobecnému záväznému nariadeniu obce Bašovce č. 
1/2009 o výške nákladov na nákup potravín pre materskú školu. Riaditeľka materskej školy 
požiadala obec o zakúpenie pracovných pomôcok pre deti. Starosta informoval OZ 
vybetónovaní chodníka, výsevu trávnika a skrášlenia areálu materskej školy. 
 
 Na zastupiteľstve sa ďalej hovorilo o priebehu inventarizácie majetku obce. Ďalej 
poslanci boli informovaní o priebehu kontroly platieb za hrobové miesta, ktoré je zatiaľ iba 
v štádiu rozpracovanosti. Nakoľko staršia ručná kosačka sa pokazila, starosta navrhol zakúpiť 
novú na základe cenovej ponuky, s čím OZ súhlasilo. Starosta sa informoval u bývalého 
starostu, o možnosti oživenia zabezpečovacej signalizácie obecného úradu. 
 Dňa 20.08.2011 sa uskutočnila hasičská súťaž o Pohár starostu obce, v ktorej hasiči 
obce obsadili 2. miesto. Účasť na súťaži bola pre slabú informovanosť malá.  
 Nakoľko sa blíži termín hodov v obci, bolo treba riešiť, čo s hudbou a kolotočmi. 
Riešenie podal poslanec p. Tomášik, ktorý mal skúsenosti z minulých rokov. 
 Životné prostredie v Piešťanoch riešilo sťažnosť poľovníckeho združenia na 
neoprávnený výrub stromov pri megaboardoch umiestnených v katastrálnom území obce 
Bašovce. Starosta podal informáciu v takom znení, že požiadal majiteľa megaboardov 
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o zaslanie stavebného povolenia a vysvetlenia k výrubu. Odpoveď dajú do dvoch týždňov 
a výrub stromov zamietli, že o tom nič nevedia. 
 
8. Diskusia 
 
 
 V diskusii ako prvý vystúpil poslanec p. Tomášik a informoval o možnosti 
zorganizovať v obci Hubertovskú omšu. Ekonomická situácia v obci je veľmi zlá, preto návrh 
p. Tomášika bol zamietnutý. Ďalej žiadal zastupiteľstvo vo veciach postúpenia výkonu práv 
poľovníctva a uznanie poľovníckeho revíru na pozemkoch obce. OZ rozhodlo, že tento návrh 
sa bude riešiť na ďalšom zastupiteľstve. Diskutovalo sa ďalej o poškodených cestných 
komunikáciách po výstavbe kanalizačnej trasy, kde p. Tomášik uviedol, že peniaze z tohto 
projektu zostali v PRESSKANE na obecnom úrade v Podolí, kde treba o ne požiadať.  
 
9. Záver 
 
 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním 
všetkým prítomným za účasť. 

 
 
 
 
 
 Ing. Ľubomír Dekan 
        starosta obce    

 
 
Overovatelia : 
 
 
.................................       .................................... 
Melicher Jozef       Ing. Urbanová Mária 

 
 
 
 
zapísala: Erika Petrášová 
V Bašovciach, dňa 05.09.2011 
 


